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خداحافظی شهر تهران با پسماندهای خطرناک خانگی
توزیع جعبه های ایمن میان شهروندان پایتخت 

معاون هماهنگی و ارزیابی امور مناطق سازمان 
مدیریت پسماند گفت که برای نخستین بار 
جعبه های ایمن ویژه پسماندهای خطرناک 
خانگی در بین خانوارهای تهرانی از طریق 

۴۵۵ غرفه توزیع خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل ســازمان 
مدیریت پسماند شهرداری تهران، شادی مالکی گفت: 
هدف از مدیریت پسماند خطرناک عادی و جمع آوری 

مجزا و دفع آن ها، جلوگیری از پراکندگی آلودگی و بهینه سازی مدیریت پسماند در راستای 
توســعه پایدار، حفظ محیط زیست و ارتقای ســامت و ایمنی جامعه است. وی افزود: این 
جعبه های ایمن مخصوص منازل، آرایشگاه ها و ... تولید شده اند که در خال اجرای طرح در 

اختیار مصرف کنندگان قرار میگیرند.
مالکی تصریح کرد: افزایش سامت شهروندان، پیشگیری از انتقال بیماری و ایجاد جراحت 
برای افراد جمع آوری کننده پسماند، بهبود فرایند بازیافت به دلیل جدا شدن پسماند خطرناک 
خانگی، افزایش کیفیت کود کمپوســت به علت خالص شــدن پسماند آلی و حذف اجزای 
خطرناک و کمک به حفاظت از محیط زیست از جمله اهدافی است که در بدو طراحی و اجرای 

آن در نظر گرفته شده است.
به گفته وی؛ روزانه میزان قابل توجهی پسماند ویژه در شهر تهران تولید میشود که با مدیریت 
صحیح این پسماندها و پیشگیری از ورود آن ها به پسماندهای تر و خشک میتوان به اهداف 

محیط زیستی مد نظر دست یافت. 
معاون سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران گفت: پسماندهای خطرناک خانگی شامل 
انواع تیغ ژیلت، سرسرنگ، باطری و لانست قند خون است. این اجزا به دلیل کوچک بودن و 
همچنین آلودگی به عوامل بیماری زا میتوانند در کیفیت و مرغوبیت کود آلی خلل ایجاد کنند، اما 
در حال حاضر با زیرساخت های ایجاد شده و اقدامات گسترده فرهنگی و آموزشی انتظار میرود 

به تدریج شاهد کاهش تولید و مدیریت صحیح آن ها در منازل و اصناف تولید کننده باشیم.
مالکی بیان کرد: این جعبه ها پس از پر شدن و تحویل شهروندان به غرف، در شرایط استاندارد 
جمع آوری و در محل دفن پسماندهای پزشکی دفن میشوند. این لندفیل ها در کف با عایق 
ژئوممبران وژئوتکتستایل پوشیده شده و طی هر مرحله عملیات دفع با لایه ای از آهک پوشانده 

میشود. این اقدامات از نفوذ مواد آلاینده به منابع آبی و خاکی جلوگیری میکند.
وی اشاره کرد: اگر شهروندان تاش خود را برای تفکیک حداکثری دسته های مختلف پسماند 

به کار گیرند، تا حد زیادی میتوان از آسیب ها و تخریب های ناشی از دفن پسماندها کاست. 
مالکی افزود: این طرح از خرداد ماه سال جاری در سطح شهر اجرایی خواهد شد.

شهردار آمل خبر داد؛
 نصب چراغ های روشنایی دکوراتیو بلوار
 شهید بهشتی در دستور کار شهرداری آمل

در راستای استاندارد سازی و ایجاد ایمنی و بهسازی فضای شهری، پروژه 
تعویض و نوسازی تیرهای روشنایی درحد فاصل پل دوازده چشمه تا میدان 
6 بهمن و رمپ شهید بهشتی و مسیر پارک میلاد در دستور کار شهرداری 

قرار گرفت.
علی داودی شــهردار آمل با اعام این خبر افزود؛ در حد فاصل پل دوازده چشمه تا میدان 
6 بهمن و رمپ شهید بهشتی و مسیر پارک میاد به صورت دوطرفه با 87 اصله چراغ دکوراتیو 
9 متری مع عملیات اجرایی آن از ۲ ماه پیش و با حفر کانال جهت کابل کذاری و فونداسیون 

آغاز شده بود به مرحله نصب چراغ ها رسیده است.
وی خاطر نشان کرد: هدف از اجرای این پروژه ایجاد روشنایی مطلوب و مناسب بوده که عاوه 
بر وضوح دید برای همشهریان عزیز و راکبین وسایط نقلیه، بر جذابیت و آرامش محیط های 

شهری نیز می افزاید.

مصوبات بازدید اعضا شورای اسلامی و شهردار آمل 
از مساجد محلات بررسی شد

در این جلسه که با حضور اعضای شورای اسلامی شهر، شهردار و معاونین 
شهردار برگزار شــد درباره روند انجام مصوبات بازدید با شهروندان در 

مساجد محلات بحث و بررسی شد.
در این نشست حسن مجیدی کیا رئیس شورای اسامی شهر با تاکید بر حضور مسئولین 
شهری و مدیران شهرداری در جلسات مســاجد در محات خاطر نشان کرد: اصل،حضور 
مسئولین در محضر شهروندان است که فارغ از موضوع اجرایی شدن یا نشدن امورات باید انجام 
شود و با توجه به حضور مسئولین در سطح مساجد، توقع و انتظارات و درخواست های مردمی 
افزایش یافته است و غالب مشکات احصا شده در سطح محات، درخواست هایی است که 
می شود به فوریت اجرا شود تا مورد رضایت شهروندان واقع گردد لازم است یگ همگرایی 

و وفاقی در مجموعه صورت گیرد تا به سرعت درخواست ها و پیگیری ها به نتیجه برسد.
ثریا کمالی عضو و مسئول کمیسیون اجتماعی و بانوان شورای اسامی شهر در این جلسه 
با بیان اینکه،حضور مسئولین در مساجد بسیار حائز اهمیت و راهگشا است. حضور فیزیکی 
مدیران و لزوم پیگیری مصوبات با توجه به نگاه محله محوری در سرعت اجرای مصوبات و 

درخواست های مردمی تاثیر بسزایی دارد.
کمالی در ادامه افزود: لزوم بررسی کارشناسی موارد مطرح شده در جلسات مساجد و مشارکت 

در پاسخگویی به مطالبات شهروندان از جمله حقوق شهروندان و وظیفه مسئولین می باشد.
در این نشست داودی شهردار آمل با بیان اینکه اجرای سریع و دقیق مصوبات مساجد باید 
اولویت اصلی معاونین و مدیران شــهرداری باشد و چنانچه مصوبه و موردی قابلیت اجرایی 

ندارد،پاسخ کارشناسی در اسرع وقت به اعضا محترم شورا و شهروندان ارایه گردد.

رئیس امور HSE شرکت گاز استان سمنان:
 ارتقاء سطح دانش ایمنی

برابر با کاهش حوادث خواهد بود
شاهرود-زهرا میرزایی:اولین نشست کمیته ایمنی در سال جاری با هدف 
کاهش حوادث و ارتقاء سطح دانش ایمنی در شرکت گاز استان سمنان و 

رویکرد بررسی عملکرد امور اچ.اس.ای در سال 1۴00برگزار شد.
رئیس امور ایمنی، بهداشت و محیط زیست شرکت گاز استان سمنان در این جلسه گفت: 
افزایش ضریب ایمنی در فعالیت ها، ارتقاء سطح دانش ایمنی و افزایش دقت در صدور پرمیت 
مهمترین اهداف ما برای برگزاری این جلسات است.ابوالفضل شیرپوری با اشاره به اینکه اجرای 
صحیح تمامی دستورالعمل  های ایمنی نقش بسزایی در کاهش سطح ریسک ایفا می کند، 
اضافه کرد: با توجه به اباغ دستورالعمل جدید پروانه های انجام کار،  مقدمات جاری سازی آن 
فراهم شده و از ابتدای اردیبهشت ماه فرآیند جدید اجرایی گردیده است. وی با تأکید بر رعایت 
مسائل ایمنی تصریح کرد:  در صدور پرمیت و کنترل موارد آن نهایت دقت انجام پذیرد زیرا که 
صدور پرمیت صحیح، مساوی با کاهش حوادث و افزایش سامت پرسنل خواهد بود.رئیس 
پدافندغیرعامل شرکت گاز استان سمنان تقویت و افزایش سطح فرهنگ ایمنی را منشأ تفکر 
فرآیندی ذاتاً ایمن دانست و افزود: گاز طبیعی یک انرژی پاک، ارزان و استراتژیک است که 
در چرخه اقتصاد کشور سهم بسیار زیادی دارد اما به همان اندازه هم پتانسیل خطر دارد که 
مدیریت و نظارت در اجرای صحیح کار با توجه به نکات ایمنی شدت حادثه را کم خواهد کرد.

شیرپوری در پایان به تقویت و افزایش سطح فرهنگ ایمنی به مانند نظام باورها و ارزش های 
مشترک یک سازمان، نسبت به ایمنی کار برای بروز رفتارهای  ایمن تر تأکید کرد.

استاندار آذربایجان شرقی:

سواد رسانه ای دانش آموزان باید افزایش یابدسواد رسانه ای دانش آموزان باید افزایش یابد
آذربایجان شــرقی – مســلمی : استاندار 
آذربایجان  شرقی با اشاره به اینکه نظام تعلیم 
و تربیت یکی از کانون هایی است که دشمن 
با هجمه رسانه ای به دنبال تحریف واقعیت ها 
و مسأله ســازی است، گفت: جهاد تبیین در 
این حوزه ضرورتی ویژه دارد و باید قدم های 
بیشــتری برای افزایش ســواد رسانه ای 

دانش آموزان و خانواده ها برداشته شود.
عابدین خرّم در جلسه شورای آموزش و پرورش استان، 
اظهار داشت: موفقیت استان در حضوری شدن آموزش ها 
در ۱۰۰ درصــد مدارس، حاصل زحمات تمام معلمان و 
مدیرانی است که دغدغه جبران خســارات آموزشی و 
تربیتی ۲۵ ماهه کرونــا را دارند و از این پس نیز تعلیم 
و تربیت آینده ســازان کشــور را با روحیه جهادی پیش 
خواهند برد. وی با قدردانی از تاش های صرف شده برای 
بازگشایی مدارس و حضوری شدن آموزش ها در استان، 
گفت: بازگشایی مدارس موجب نشاط اجتماعی شده و 
جلوه جاری و ســاری بودن زندگی پس از ایمن سازی 

شهروندان با واکسیناسیون است.
خرّم با اشاره به آمار 9۰ درصدی دو مرحله واکسیناسیون 
معلمان و دانش آموزان بالای ۱۲ سال، خواستار اقناع سازی 

برای رسیدن امار واکسیناسیون دانش آموزان ۵ تا ۱۲ سال 
به حد قابل قبول شد.

وی با بیــان اینکه رویکرد دولت در واکسیناســیون، 

اقناع ســازی اســت نه اجبار، افزود: رئیس جمهور آغاز 
واکسیناســیون رده سنی زیر ۱۲ سال را به بررسی های 
علمی منــوط کرده بودند و با اثبات اثربخشــی و عدم 
عوارض واکســن های مورد استفاده، این کار آغاز شده و 

جای نگرانی برای خانواده ها وجود ندارد. 
استاندار آذربایجان شرقی همچنین خواستار پیگیری 
آموزش پرورش برای تزریق دوز ســوم واکسن توسط 
معلمان و دانش آموزان اســتان شد و از آمادگی دانشگاه 
علوم پزشکی و شبکه بهداشت برای تسهیل و تسریع 
در این امر خبــر داد و اظهار امیــدواری کرد با رعایت 
دستورالعمل های مربوطه مشکلی در ادامه سال تحصیلی 

پیش نیاید.
وی در خصوص برخی نواقص مربوط به تامین سرویس 
حمــل و نقل دانش آموزان مدارس، دســتور همکاری 
بیشتر فرمانداران، شهرداران، شرکت های اتوبوسرانی و 
تاکسی رانی و اتحادیه تعاونی های حمل و نقل طی دو 

ماه آینده را صادر کرد.
خرّم همچنین از شــورای آموزش و پرورش خواست 

طرح های پیشنهادی برای جبران عقب ماندگی آموزشی 
و تربیتی دانش آموزان استان در فرصت تابستان را تدوین 

و بررسی کند.
وی در ادامه در خصوص برنامه های هفته بزرگداشت 
مقام معلم، خواســتار ابتکار و نــوآوری در طراحی ویژه 
برنامه های کیفی هفته بزرگداشت مقام معلم شد و گفت: 
از نشســت صمیمی و چهره به چهره با معلمان برای 

شنیدن مطالبات و پیشنهادهای ایشان استقبال می کنیم.
استاندار آذربایجان شرقی اظهار داشت: دولت توقعات و 
دغدغه های معلمان برای ارتقای سطح معیشتی را قبول 
کرده و اجرای قانون رتبه بندی فرهنگیان را دنبال می کند؛ 
در ســطح بالاتر نیز برنامه دولت معنابخشی دوباره به 

دستگاه تعلیم و تربیت است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان و معاونان وی نیز در 
این جلســه گزارش هایی را در خصوص روند حضوری 
شدن آموزش های مدارس و برنامه های هفته گرامیداشت 
مقام معلم ارائه کرده و اعضای شــورا به تبادل نظر در 

خصوص موضوعات مرتبط پرداختند.

اخبار کوتاه 

مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد عنوان کرد؛

افزایش تولید با تکیه بر شرکت های دانش بنیان تحولی شگرف در اقتصاد کشور 
محمد علی اصل سعیدی پور در یادداشتی به اهمیت نامگذاری 
سال 1۴01 به شعار »تولید؛ دانش بنیان ، اشتغال آفرین« از 
سوی مقام معظم رهبری )مدضله العالی( اشاره و تحقق آن را 

سرآغاز تحولی عظیم در اقتصاد کشور عنوان کرد.
در یادداشــت سعیدی پور آمده است: نقشه راه اقتصاد کشور بر پایه دانش، 
اقدام هوشمندانه ای بود که توسط رهبر فرزانه انقاب با تقریر شعار »تولید؛ 
دانش بنیان ، اشتغال آفرین« در سال ۱۴۰۱ ترسیم شده است ، بدون تردید 
تولید در مسیر تحقق اهداف ، وفق چشم انداز برنامه های توسعه ای کشور ، 
میسّر قرار نمی گیرد مگر آنکه تمامی ارکان آن بر پایه دانش بومی ، زاییده ذهن 
خاق جوانان آن باشد، که منتج به افزایش تولید و تحولی شگرف در اقتصاد 

کشور می شود.

توجه ویژه رهبر معظم انقاب به شاخص های اقتصاد در شعارهای نوروزی 
سالهای اخیر  ، مبیّن این واقعیت است که انتظارات رهبری تاکنون محقق نشده 
و مدیران کشور باید اهتمام جهاد گونه ای را در برنامه ریزی ها و فعالیت های 
میدانی از خود نشان دهند.و اما شعار وزین »تولید؛ دانش بنیان ، اشتغال آفرین« 
که ان شاءالله در صورت تحقق ، رنسانسی را در تولید کشور رقم خواهد زد ، 
باید در ابعاد مختلف بخش های دولتی و خصوصی تعمیم پیدا کند ، طوریکه هر 
شخص دغدغه مندی از تمام قشرهای دانشگاهی ، صنعتی ، تولیدی و خدماتی 
طوعاً بتواند در این مسیر گام بردارد ، که تحقق این امر همراهی مسئولان و 
دولتمردان را می طلبد که به فرموده رهبر انقاب این اراده بحمدلّله در دولت 
مردمی به وضوح دیده می شــود.در این راستا سازمان بنادر و دریانوردی در 
حوزه دانش بنیان در عرصه های تخصصی بندری و دریایی پیشگام بوده و 

قراردادهایی که در زمینه تولید تجهیزات مخابراتی ، الکترونیکی در حوزه دریایی 
و  بندری با شرکت های دانش بنیان کشور از قبیل  طراحی و ساخت سامانه 

راداری تحلیل رفتار موج ، فرستنده ناوتکس ، دستگاه مدولاتور و مادربرد رادار 
ترما و ایجاد سامانه  یکپارچه آناین کنترل و نظارت بر عملکرد لایروبی ها 

منعقد و اجرا شده است.
اداره کل بنادر و دریانوردی امیرآباد نیز به تبع ســازمان بنادر و دریانوردی در 
ســال های اخیر در حوزه دانش بنیان و در جهت اســتفاده از این ظرفیت ، 
اقدامات موثری را انجام داده که برای نمونه می توان به انعقاد قرارداد با چند 
دانشگاه معتبر کشور جهت پژوهش در حوزه های تخصصی بندری ، دریایی و 
زیست محیطی اشاره کرد.در پایان به نظر می رسد، تشکیل کارگروه هایی در 
راستای چگونگی استفاده از ظرفیت های شرکت های دانش بنیان در حوزه های 
مطالعاتی ، پژوهشی و تولید تجهیزات بندری و دریایی که  به صورت تخصصی 

به این موضوع بپردازند در بنادر امری لازم و اجتناب ناپذیر باشد.

سرپرست سازمان مدیریت پسماند خبر داد؛

اهتمام سازمان پسماند برای امحای جانوران موذی
سرپرست ســازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: 
سال گذشــته هزار و ۹۸۳ مورد طعمه گذاری در سطح شهر 
صورت گرفته که ۹۷6 مورد آن طبق درخواست مردمی بوده 

که توسط سامانه 1۳۷ ثبت شده است.
محمدرضا خسروی اظهار کرد: با توجه به اقدامات سازمان مدیریت پسماند در 
مناطق مختلف کرج و بازخورد مثبت عملکرد این سازمان و آگاهی شهروندان 
از این موضوع که درخواست آنان پیگیری می شود، رفع معضات محل خود 
را با مدیریت شهری به اشتراک می گذارند و افزایش آمار تماس آنان با سامانه 

۱۳7، شاهدی بر این مدعی است.
این مسئول در تشریح اقدامات و وظایف سازمان مدیریت پسماند در سطح 
شهر، به امحاء حیوانات موذی در سطح شهر به عنوان یکی از مهم ترین وظایف 

سازمان اشاره و بیان کرد: با توجه به اینکه وجود جانوران موذی موجب انتشار 
چند نوع بیماری مشترک بین انسان و حیوان است و اهمیت پاکیزگی شهر 

کرج و سامت شهروندان همواره از رسالت های این سازمان بوده و هست، به 
همین منظور این سازمان نسبت به امحاء این جانوران اهتمام ویژه ای دارد.وی 
در ادامه از اقدامات سازمان طی سال گذشته در این خصوص یاد کرد و گفت: 
بنا بر برنامه ریزی های قبلی در سال ۱۴۰۰، هزار و 98۳ مورد طعمه گذاری در 
سطح شهر کرج صورت گرفته که 976 مورد آن طبق درخواست مردمی بوده 
که توســط سامانه ۱۳7 ثبت شده است .سرپرست سازمان مدیریت پسماند 
شــهرداری کرج در بخش دیگری از صحبت های خود به نقش آموزش و 
اطاع رسانی اجرای اقدامات صورت گرفته پیش از تحقق آن اشاره و بیان کرد: 
در صورتی که فرهنگ شهروندی در بخش های مختلف میان مردم نهادینه 
شود، تعامات میان شهروندان و مسئولان نیز بیش از پیش شده و مدیریت 

شهری می تواند با کیفیت مطلوب تری، خدمات خود را ارائه کند.

خسروی با بیان اینکه تعداد درخواست شهروندان برای طعمه گذاری و امحاء 
حیوانات موذی در محات پس از آگاهی از بی خطر بودن طعمه ها، افزایش 
داشــت، عنوان کرد: طعمه های استفاده شــده فاقد هر گونه مواد شیمیایی 
خطرناک برای انسان و محیط زیســت است و این مهم با نصب ۲۰۰ متر 
مربع بنر و توزیع ۲ هزار عدد بروشور در سطح شهر در سال ۱۴۰۰ به اطاع 
عموم مردم رسیده است. وی ضمن اشاره به پیگیری و جدیت سازمان نسبت 
به ادامه عملیات طعمه گذاری در سال جاری و اجرای وظایف محوله خود در 
امر خدمت رسانی به شهروندان، اظهار داشت: این سازمان در تاش است تا 
هر سال در ارائه خدمت به شهر و مردم با دقت، کیفیت و سرعت مطلوب تری 
نسبت به سال های گذشته اقدام کند تا رضایت کامل شهروندان از مجموعه 

مدیریت شهری حاصل شود.

رئیس کمیســیون عمران، حمل و نقل 
شــورای اسلامی شــهر کرج گفت: با 
پیگیری های به عمل آمده و تخصیص 
بودجه لازم در موضوع هوشمند سازی 
طی ۴ ماه گذشته تعداد تقاطعات هوشمند 

دو برابر شده است.
مسعود محمدی رئیس کمیسیون عمران، حمل و 
نقل شورای اسامی شهر کرج اظهار داشت: همه 
ما تجربه ایستادن پشت چراغ های قرمز طولانی در 

سطح شهر را داشته ایم در حالی که حجم ترافیک چهارراه ها به صورت یکسان 
نبوده ولی زمان بندی چراغ های راهنمایی یکسان است.

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل شورای اسامی شهر کرج تصریح کرد: 
این به معنی مصرف سوخت بیشتر، آلودگی هوا، از دست رفتن زمان مفید افراد، 

کافگی و خستگی و کاهش آسایش و کیفیت زندگی شهروندان است.

محمدی رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل 
شورای اسامی شــهر کرج با بیان اینکه بهینه 
سازی زمانبندی چراغ های راهنمایی و رانندگی 
در واقع یک بهینه سازی چند هدفه است، افزود: 
تا کنون طرح هوشمند سازی در ۱۱ تقاطع هفت 
تیر، مصباح، میدان امام حســین )ع(، مادر، نبوت، 
گلزار، مولانا-بهارســتان، پونه، شورا – بهشتی، 
پونه –حدادی، حدادی – بلوار گلزار اجرا شده است.
وی یادآور شــد: اجرا و نصب این تجهیزات به 
کاهش تصادفات در محل تقاطع ها، ایمنی تردد عابرین پیاده و افزایش نظم 

ترافیکی کمک می کند.
به گفته محمدی، جهت حل مشکات ترافیکی از جمله کاهش بار ترافیکی 
در تقاطع های همسطح، می بایست از سیستم های هوشمند و نوین با هدف 

افزایش ضریب ایمنی و نظم ترافیک درون شهری بهره برد.

آذربایجان شــرقی – مسلمی : مدیرکل 
ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی 
گفت: وزنه برداری، کشــتی و تکواندو 
رشته های مدال آور المپیکی بوده و ظرفیت 

توجه بیشتر را دارند.
حبیب ســتوده نژاد در دیدار با معاونین و کارکنان 
اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره 
به مدال آور بودن این ســه رشــته ورزشی افزود: 
بخصوص در ورزش تکواندو که با وجود قهرمانان 

میانه ای و آقای فاحی راد، مربی قهرمان ساز استان، ظرفیت خوبی وجود دارد 
و باید تاش کنیم تا در المپیک و بازی های آسیایی مدال کسب کنیم.مدیرکل 
ورزش و جوانان آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: سازمان های مردم نهاد، جوانان 
استان و هیات های ورزشی باید بیش از پیش به بحث طولانی مدت ورزش توجه 
داشته باشند و المپیک فرانسه یک انگیزه لازم برای این تکاپو خواهد بود.ستوده نژاد 

با اشاره به ضرورت اخاق مداری کارکنان در تکریم 
ارباب رجوع، عنوان داشت: ورزش، یک بستر برای 
ارائه اخاقیات در بطن جامعه است و تکریم ارباب 
رجوع در واحدهای مختلف هم شهروندان را راضی و 
آنان را به اقدامات انجام یافته توسط نظام خوش بین 
می کند.مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان 
شرقی در رابطه با اماکن ورزشی شهرستان تبریز 
یادآور شد: تعدادی از اماکن ورزشی تبریز فرسوده 
شده و نیاز به تجدید بنا دارند و عمر مفیدشان تمام 
شده است؛ این مسئله نیازمند تخصیص اعتبارات ویژه است که باید سعی کنیم این 
اعتبارات را اخذ کنیم. وی اظهار داشت: ایجاد نشاط اجتماعی از طریق برنامه های 
ورزشی و شناسایی و جلب جوانان برتر استان در جایگاه های مختلف، رسالت اداره 
کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی است که همه کارکنان به این موضوع اشراف 

دارند و قطعا نسبت به آن همت خواهند کرد. 

 افزایش 2 برابری تقاطعات هوشمند
 در سطح شهر کرج

مسعود محمدی خبر داد؛

 رشته های وزنه برداری 
کشتی و تکواندو ظرفیت توجه بیشتر را دارند

مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی:

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان کرمانشاه اظهارداشت: 
امروز شاهد آغاز عملیات اجرایی حفر چاه 
مجتمع ظلم آباد بخش بیستون شهرستان 
هرسین با جمعیتی بالغ بر هزار و ۲۳۷ نفر 
بودیم همچنیــن حفر 16 حلقه چاه جهت 
تامین آب شهرستان را در دستور کار داریم.

علیرضا کاکاوند در حاشــیه مراسم آغاز عملیات 
اجرایی حفر چاه مجتمع آبرسانی ظلم آباد بخش 
بیستون شهرستان هرســین ضمن اشاره به این 
مطلب که امسال شاهد خشک ترین سال در نیم 

قرن اخیر هستیم، گفت: متاسفانه کاهش نزولات آسمانی وخشکسالی که طی دو سال گذشته در کشور 
و استان حادث شد تاثیرات منفی بر منابع تامین آب استان داشت که همین امر تاش مضاعفی جهت به 

مدار آوردن پروژه های آبرسانی در دست اقدام شرکت را می طلبد.
وی افزود: خوشبختانه شاهد آغاز عملیات اجرایی پروژه حفر چاه مجتمع چهار روستایی ظلم آباد هستیم که 
ان شاالله بتوانیم تا پایان تیر ماه سال جاری با وارد مدار نمودن این چاه مشکل افت فشار آب چهار روستای آن 
را مرتفع کنیم، در حوزه شهرستان هرسین در مجموع پروژه حفر ۱6 حلقه چاه را در برنامه داریم که عمدتاً در 
مناطق محروم و روستاهایی که منابع تامین آنها خشک شده و یا با کاهش آبدهی مواجه هستند حفر خواهند 
شد، تاش ما این است که این پروژه ها را تا پایان سال مالی به بهره برداری برسانیم.مدیرعامل شرکت آبفا 
استان به تشریح پروژه های آبرسانی شهر هرسین پرداخت و تصریح کرد: عملیات اجرایی پروژه احداث مخزن 
6 هزار مترمکعبی شهر هرسین آغاز شده وعاوه بر آن حفر چهار حلقه چاه جهت تامین آب شرب شهر را 
در برنامه داریم که یک حلقه آن حفر و سه حلقه دیگر هم در دستور کار قرار گرفته است. کاکاوند در پایان 
اظهارداشت: با وجود تابستان سختی که در پیش داریم این قول را به مردم استان می دهیم که به صورت 
تمام وقت در خدمت مردم باشیم و تمام توان خود را به کار خواهیم بست تا بتوانیم با حداقل مشکات تابستان 
سخت امسال را پشت سر بگذاریم، خواهشی که از مردم شریف استان داریم این است که در این شرایط نهایت 
صرفه جویی را در مصرف آب داشته باشند و از آب شرب برای مصارف غیر شرب از جمله آبیاری باغات و 

مزارع، شستشوی حیاط و معابر و همچنین فرش و ماشین استفاده نکنند.

 16 حلقه چاه در شهرستان هرسین 
حفر خواهد شد

آغاز عملیات اجرایی پروژه آبرسانی به چهار روستای بخش بیستون

معاون فنی سازمان سنجش گفت: تغییرات اساسی که در کنکور سراسری سال 1۴01 
انجام شده است برای افزایش آرامش و کاهش استرس داوطلبان است.

احسان جمالی در جلسه توجیهی ستادهای برگزاری کنکور سراسری که در دانشگاه خوارزمی برگزار شد، در 
جمع خبرنگاران گفت: جلسه امروز برای هماهنگی نمایندگان تام الاختیار و مجریان برگزاری آزمون سراسری 
و ارشد در استان البرز صورت گرفته است، البته این سلسله جلسات در سراسر کشور، هر هفته در دو یا سه 

استان انجام شده و بازخورد خوبی هم داشته است.
جمالی افزود: در جلسات مربوط به برگزاری کنکور سراسری، سوالات، مشکات، راهنمایی ها و تغییرات، 
تشــریح و همفکری های لازم انجام می شــود. مجریان ما برای برگزاری کنکور در دانشگاه های دولتی، 

غیرانتفاعی، پیام نور و ... و آموزش و پرورش فعالیت می کنند.
جمالی تصریح کرد: استان البرز وضعیت خوبی در خصوص شرکت کنندگان کنکور سراسری دارد و در 
سال ۱۴۰۰ در مجموع تمام گروه های آزمایشی رتبه چهارم را در میان ۳۱ استان کشور و خارج کشور داشت.

معاون فنی و آماری سازمان سنجش افزود:  تغییرات اساسی که در کنکور ۱۴۰۱ انجام شده، برای افزایش 
آرامش داوطلبان صورت گرفته است.  در سال های گذشته یک پاسخنامه و دو دفترچه ) یک دفترچه عمومی 
و یک دفترچه اختصاصی ( در اختیار داوطلبان قرار می گرفت و پاسخنامه تا انتهای جلسه آزمون در اختیار 
داوطلب قرار داشت. اما در سال جاری در گروه ریاضی و انسانی، یک دفترچه و یک پاسخنامه عمومی و دو 
دفترچه و دو پاسخنامه اختصاصی به داوطلبان داده می شود که اسم درس ها در پاسخنامه آمده است تا اشتباه 

داوطلبان کاهش یابد .
وی افزود: همچنین در آزمون سراسری سال ۱۴۰۱ با کمال دقت و صحت همکاری ها انجام می شود تا 
نتایج مانند سال های گذشته در شهریور ماه اعام شود و در مهر ماه دانشگاه ها تاخیری برای شروع سال 

تحصیلی نداشته باشند.
جمالی افزود: در رشته هنر و زبان یک دفترچه و یک پاسخنامه اختصاصی داده خواهد شد و در گروه تجربی 
سه دفترچه اختصاصی به داوطلبان داده می شود که برای حفظ امنیت، پاسخنامه ها زود جمع خواهند شد، 
همچنین تاثیر سوابق تحصیلی در سال جاری  ۴۰ درصد است و در صورتی که باعث افزایش رتبه داوطلب 

شود به صورت مثبت اعمال می شود اما اگر سبب کاهش رتبه شود، تاثیر معدل اعمال نمی شود.
وی گفت: سال گذشته تاثیر سوابق تحصیلی ۳۰ درصد به صورت مثبت بوده است. استان البرز در کنکور 
سراسری سال جاری بیش از ۴۳ هزار داوطلب دارد که 6۵ درصد این داوطلبان خانم هستند و بیشترین تعداد 

شرکت کنندگان در گروه علوم تجربی با حضور بیش از ۱6 هزار نفر است.

چگونگی تأثیر سوابق تحصیلی در رتبه 
داوطلبان کنکور سراسری 1401

معاون فنی سازمان سنجش خبرداد:

مدیرکل راه و شهرسازی مازندران گفت: 
ساخت ۳1 هزار واحد مسکونی خودمالک 
در طرح نهضت ملی مسکن طی چهار 
سال با همراهی بخش خصوصی برای 

مازندران پیش بینی شده است.
دکتر سید محمد نظری در نشست شورای مسکن 
مازندران در ســاری اظهار نمود:به طور متوســط 
سالانه در مناطق روستایی مازندران ساخت حدود 
۱۰ هزار واحد مســکونی نیاز اســت و طی چهار 
سال در قالب طرح نهضت ملی مسکن می توان 
 ۴۰ هزار خانه برای اهالی روستاهای استان ساخته 

شود. دکتر سید محمد نظری مدیرکل راه و شهرسازی مازندران با اظهار این که گسترش طرح خودمالکی 
می تواند مشکل کمبود زمین را در مازندران برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن رفع کند، گفت: در حال 
حاضر ساخت یک هزار و ۴۰۰ واحد مسکونی خود مالکی در قالب طرح نهضت ملی مسکن در مازندران 

در دست ساخت است.
دکتر نظری با اعام این که برای ســاخت خانه در طرح نهضت ملی مسکن مازندران حدود یک هزار 
و ۵۰۰ هکتار زمین نیاز اســت، افزود: با برنامه ریزی های انجام شده تاکنون یک هزار هکتار تامین شده 
و درصدد هســتیم با اجرای طرح خود مالکی هم بحث کمبود زمین را رفع کنیم و هم این که اقشــار 
 مختلف مردم مازندران طبق فرهنگ و سنتشان با دریافت تسهیات، خانه های خود را در ملک شخصی

 بسازند.
مدیرکل راه و شهرســازی مازندران همچنین گفت: در چارچوب طرح نهضت ملی مسکن ، ۲۳ هزار و 
۲۵۰ واحد خانه قرار است در بافت فرسوده مناطق شهری استان ساخته شود که فشار کمبود زمین را کم 

خواهد کرد.
دکتر سید محمد نظری مدیرکل راه و شهرسازی مازندران با بیان این که روند ساخت خانه در طرح نهضت 
ملی مسکن از ماه های گذشته در استان آغاز شده است، گفت: در زمان حاضر عملیات ساخت ۲ هزار و 
۴۰۰ هکتار در قالب این طرح در مازندران در دست اجرا است و عملیات ساخت 7۵6 واحد مسکونی هم با 

همراهی بسیج سازندگی در هفته های گذشته در مازندران کلنگ زنی شد.

پیش بینی ساخت 31 هزار خانه خودمالکی 
در نهضت ملی مسکن برای مازندران 

مدیرکل راه و شهرسازی استان خبر داد؛
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمانشاه
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک ماهیدشت هیات موضوع قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 برابــر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۶۰۱۳۰۰۰۱۷۶ مــورخ  ۱۴۰۰/۱۲/۰9 هیــات اول موضــوع قانــون 
تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد 
ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک ماهیدشــت تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی خانــم النــاز مرادی 
ــن  ــه زمی ــک قطع ــی بشــماره شناســنامه ۳۲۴۲۴۴۰۷9۱ صــادره از کرمانشــاه در ی ــد عل فرزن
مزروعی/مشــاعی بــه میــزان ۱۲۵ ســهم مشــاع از یکهــزار ســهم از دو هــزار ســهم یــک ســهم و 
یــک چهــارم ســهم از بیســت و یــک ســهم ششــدانگ قریــه قلعــه داراب خــان پــلاک فرعــی از 
۷۰ اصلــی موضــوع ســند شــماره ۳۴۴۱۸ مــورخ ۱۳۵۱/۰۷/۱۳ تنظیمــی دفتــر 9 اســلام آبــاد 
خریــداری از مالــک رســمی آقایــان فــرود و فریــدون رنجبــر دارابخانــی محــرز گردیــده اســت. لذا 
بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی مــی شــود در صورتــی 
کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند می تواننــد از 
تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از 
اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع 
قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکور و عــدم وصــول اعتراض 

طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.
 تاریح انتشار نوبت اول: ۱۴۰۱/۰۱/۳۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۱/۰۲/۱۶

علی ستار سلیمانی تبار
رئیس ثبت اسناد و املاک    55۳6
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